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FAMILIEBARBECUE 7 SEPTEMBER 2024
Lubbeek Leeft is verheugd je uit te nodigen op haar jaarlijkse familiebarbecue. Naast een lekkere 
maaltijd en gezellig samenzijn, stellen we ook onze verkiezingskandidaten aan je voor!

Zaterdag 7 september 2024 vanaf 17 uur in de  Rozemarijnhoeve, Heideken 3 te Lubbeek !

INFO 23
v.u. Heideken 1 - 3210 Lubbeek

Volg ons:

UW LOKALE PARTIJ
BINKOM-LINDEN-

PELLENBERG-LUBBEEK

Samen Er Tegenaan: 
Voor Onze Inwoners, 
Voor Onze Toekomst

GEMEENTESPAARPOT GROEIT TEN KOSTE VAN INVESTERINGS-PROJECTEN
EN ONDERHOUD AAN WEGEN EN FIETSPADEN 
We herhalen onszelf, maar ook dit jaar brengt Lubbeek Leeft opnieuw de veel te lage realisatiegraad van
de geplande projecten onder de aandacht. Ondanks de pogingen van de N-VA/CD&V-meerderheid om een
inhaalbeweging te maken, blijft de aanzienlijke achterstand in zowel investeringsprojecten als het
onderhoud van wegen en fietspaden een probleem. 

De burgemeester pronkt trots met het feit dat de gemeente zuinig wordt bestuurd, wat geleid heeft tot
een flinke financiële spaarpot. Het is echter overduidelijk dat deze chronisch lage realisatiegraad
voornamelijk de oorzaak is van de gestegen financiële middelen in deze legislatuur. 
Die zogenaamde spaarpot is bovendien geen overbodige luxe, vooral niet als je bedenkt dat het budget
voor de school in Pellenberg al is opgelopen tot 12 miljoen euro en dat de achterstanden in investeringen
en onderhoud nog weggewerkt moeten worden. Gelukkig kunnen we voor de school rekenen op een
aanzienlijke subsidie. 



Lubbeek Fietst 2021 2022 2023 2024 2025

voorzien budget 110.000 1.927.000 2.652.000 2.000.000 600.000

wijziging -90.000 -1.897.000 -2.502.000

werkelijke uitgave 10.500 8.300 21.000

BELANGRIJKE VASTSTELLINGEN UIT ONZE EVALUATIE VAN HET 
N-VA/CD&V-BELEID 

 CHRONISCHE LAGE REALISATIEGRAAD.
Wat is een chronische lage realisatiegraad?

Bij de investeringsuitgaven voor de prioritaire
doelstelling "een veilige, aangename en
duurzame gemeente" heeft Lubbeek Leeft
tijdens deze legislatuur een duidelijke trend
waargenomen: bij het opmaken van de begroting
werden zeer hoge bedragen gereserveerd. Bij de
budgetwijziging, werden deze bedragen echter
met 75 tot 100% verlaagd. Van dit laatste bedrag
werd vervolgens nog maar de helft
daadwerkelijk geïnvesteerd. 
Een voorbeeld ter verduidelijking: het project
"Lubbeek Fietst" springt er negatief uit vanwege
de bijzonder lage realisatiegraad. 

De N-VA/CD&V-meerderheid had voor 2023 een bedrag van 2.652.000 € gereserveerd. Bij de
begrotingswijziging werd dit echter verminderd met 2.502.000 €, waardoor er nog maar 150.000 €
overbleef. Van dat bedrag is uiteindelijk slechts 21.000 € daadwerkelijk gebruikt. In 2022 zagen we een
vergelijkbaar patroon: van de 1.927.000 € die gebudgetteerd was, werd 1.897.000 € doorgeschoven
naar 2023, en slechts 8.300 € werd effectief geïnvesteerd. 
Meer details hierover vind je op onze website. 

INSPRAAK VIA RADEN DOOFDE UIT OF WERD OP LAAG PITJE GEZET!
Een aantal adviesraden - zoals de sportraad en de cultuurraad - werden na
intensieve vergaderingen met geïnteresseerde burgers onder begeleiding van
een studiebureau omgevormd tot een VrijeTijdsPlatform. De leden van dit
platform, dat nauwelijks geraadpleegd werd, gaven eind 2023 collectief
ontslag. 
De mobiliteitsraad, die voordien maandelijks vergaderde, kwam nog een
drietal keer per jaar bijeen. Ondanks dit beperkte aantal vergaderingen,
realiseerde deze raad wel fietsstraten en verstrekte zij advies wanneer er een
zeldzame vraag van de N-VA/CD&V-meerderheid werd gesteld. 
Zelfs de GECORO (gemeentelijke commissie voor ruimtelijke ordening) werd
geconfronteerd met afwezigheden van raadsleden vanwege een gebrek aan
concrete agendapunten.  
En wat betreft  de landbouwraad? Die werd deze legislatuur helemaal niet
bijeen geroepen, ondanks enkele heikele thema’s. 

LUBBEEK FIETST (afgeronde bedragen) 



KNELPUNTEN IN DE WATERHUISHOUDING IN ONZE GEMEENTE WERDEN
ONVOLDOENDE AANGEPAKT!
De N-VA/CD&V-meerderheid is op de hoogte van de knelpunten in de
waterhuishouding, maar onderneemt onvoldoende actie. We constateren dat: 

de grote Aquafin-projecten in het centrum van Lubbeek, die zouden volgen
op de heraanleg van de Dorpsstraat, nog steeds niet zijn opgestart. 
er een achterstand is in erosieprojecten, wat na elke stortbui pijnlijk duidelijk
wordt. 
de herwaardering van grachten van algemeen belang achterstand oploopt,
waardoor het onderhoud van deze grachten door gemeentediensten nog
steeds niet mogelijk is. 
het hemelwater- en droogteplan, een samenwerking tussen Fluvius,
watermaatschappijen en de gemeente, nog steeds niet aan de gemeenteraad
werd voorgelegd. 

MASTERPLAN PELLENBERG EN
BELOOFDE OPLOSSING VOOR
MOBILITEIT!

Het masterplan voor het centrum van
Pellenberg, aangekondigd door de lokale 
N-VA-schepen, bleek teleurstellend beperkt
tot de invulling van het terrein van de
bestaande school. 
Een echt masterplan is echter hard nodig, zoals
duidelijk werd tijdens de informatieavond over
dit onderwerp. De basis van dit plan moet
bovendien worden bepaald door de inwoners
van Pellenberg zelf, en niet door een
architectenbureau. 
De plannen voor de 'Kasteelschool' van de 
N-VA/CD&V-meerderheid veroorzaken een
mobiliteitsprobleem voor de schoolgaande
kinderen. Lubbeek Leeft heeft vanaf het begin
van deze plannen om een oplossing gevraagd.
We zijn ondertussen vijf jaar verder, maar er is
nog steeds geen oplossing voorgesteld,
ondanks de tussenkomst van alweer een
studiebureau. 

JEUGDMUZIEKSCHOOL EN ACE
(Academie Creatieve Expressie)
VERDWENEN EN VERVANGEN DOOR
DE KUNSTACADEMIE TIENEN !
De N-VA/CD&V-meerderheid besloot de
Jeugdmuziekschool en ACE op te heffen vanwege de
kosten. Een gemeentelijke bijdrage van 70.000 € om
ongeveer 350 kinderen, jongeren, volwassenen en
senioren een prestatievrije vrijetijdsbeleving te
bieden, op ieders maat werd geschrapt. In plaats
daarvan kwam er een strakker, officieel kunstonderwijs
via de Kunstacademie Tienen, waar nu slechts zo'n 150
kinderen gebruik van maken. 

FLEXIBILITEIT LEERLINGENVERVOER! 
Van de twee schoolbussen is er nog maar één

overgebleven, omdat de N-VA/CD&V-meerderheid de
aanschaf van een nieuwe bus te duur vond.

Oorspronkelijk was het plan om voor alle
verplaatsingen gebruik te maken van

vervoersbedrijven, maar ook dat bleek te duur. Nu rijdt
er slechts één schoolbus, die alleen op vooraf bepaalde

haltes stopt. Dit heeft geleid tot een verminderde
dienstverlening voor jonge ouders en grootouders. De
N-VA-schepen van onderwijs verklaarde dat "mensen

met een auto wel bij de school zullen geraken.” Dit
veroorzaakt een bijkomend probleem, aangezien er een

tekort is aan parkeerplaatsen. Het algemeen beleid
vraagt dat we eerst stappen, dan trappen, vervolgens

het openbaar vervoer nemen en pas de auto gebruiken
als het niet anders kan, om zo de veiligheid rond de
school te verhogen. Het huidige bestuur werkt door

haar beslissingen deze principes tegen. 

NATUURLIJK ZIJN ER ENKELE PROJECTEN GEREALISEERD, MAAR DE BOVENSTAANDE PUNTEN ZIJN
DUIDELIJKE VOORBEELDEN VAN GEMISTE KANSEN WAAR LUBBEEK LEEFT ZEKER HET VERSCHIL HAD
GEMAAKT.

De oplossingen die Lubbeek Leeft voorstelt, vind je in ons verkiezingsprogramma. 



incl.
groentenbuffet

Aantal
personen:

Te betalen:

22€ voor 3 stuks

18€ voor 2 stuks

11€ voor 1 stuk

Totaal te betalen:

Onze keuze: Aantal stuks:

Steak

Kippenbrochette

Hamburger

Chipolata

Zwarte pens

Zalmsteak

Scampi’s (3 stuks)

Vegetarische burger

BARBECUEFAMILIE

Voornaam & Naam

Adres

Email

Inschrijven kan via:

bbq@lubbeekleeft.be

Gilberte Muls 0495 25 48 86

Leden van LUBBEEK LEEFT

MET VOORSTELLING
 VAN ONZE KANDIDATEN

7 SEPT. ‘24

In september verspreiden we ons ‘all-in’ verkiezingsblad. Dit krantje biedt een overzicht van ons
programma en stelt het team voor dat klaarstaat om dit programma te realiseren, mocht je ons je
vertrouwen geven. 
We kiezen voor deze ‘all-in’-editie omdat we tegen onnodig veel verkiezingsdrukwerk zijn, efficiënt 
te werk willen gaan, en als één team allemaal achter hetzelfde project staan. 
Houd je brievenbus dus in de gaten! 

17 UUR


